
برپایی نمایشگاه بزرگ دستاوردهای دفاعی 
ایران در آینده نزدیک

امیر سرتیپ آشتیانی از افتتاح نمایشگاه بزرگ دستاوردهای 
دفاعی در آینده نزدیک خبر داد.

پشتیبانی  و  دفاع  وزیر  آشتیانی«  »محمدرضا  سرتیپ  امیر 
نیروهای مسلح  در آیین افتتاح نمایشگاه »قابلیت های وزارت دفاع 
در تولید و اقتصاد دانش بنیان« با بیان اینکه وزارت دفاع مسئولیت 
جمهوری  دفاعی  صنعتی  توانمندی های  ارتقاء  و  قدرت  تولید 
اسلامی ایران را بر عهده دارد، اظهار کرد: در این مسیر از سرریز 
ارتقاء سطح صنعت کشور  برای  غیرنظامی  در حوزه های  تولیدات 

استفاده خواهیم کرد.
وی افزود: دستاوردهایی که در این نمایشگاه به نمایش گذاشته 
شده است، شامل هزار و ۱۰۰ محصول در حوزه های مختلف است 
صنعتی  قابلیت های  و  توانمندی ها  ارتقاء  به  ما  مسیر،  این  در  که 

پرداختیم.
وزیر دفاع ادامه داد: ما بومی سازی محصولات، عمق بخشی به 
را  کشور  مختلف  مجموعه های  بین  هم افزایی  و  فناوری  و  دانش 
در دستور کار قرار دادیم و هم اکنون با بیش از پنج هزار شرکت 

دانش بنیان همکاری می کنیم.
از  بزرگ  نمایشگاه  یک  افتتاح  از  پایان  در  آشتیانی  امیر 

دستاوردهای دفاعی کشور در آینده نزدیک خبر داد.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور نیز در این مراسم با بیان 
اینکه فناوری های بسیاری در حوزه دفاع توسعه پیدا کرده است، 
گفت: این توسعه به دو قسم بوده که یک بخش سرریز حوزه دفاعی 
توسعه  غیرنظامی  در حوزه  که  تکنولوژی هایی  بخش  و یک  است 

یافته است.
»سورنا ستاری« خاطرنشان کرد: ایجاد ظرفیت هایی مانند این 
بخش  دو  هر  توانمندی های  با  آشنایی  تا  می شود  باعث  نمایشگاه 

صورت بگیرد.
بنابراین گزارش، نمایشگاه قابلیت های وزارت دفاع و پشتیبانی 
بخش های  شامل  دانش بنیان،  اقتصاد  و  تولید  در  مسلح  نیروهای 
حمل و نقل )زمینی، دریایی و هوایی(، سلامت، ایمنی و تجهیزات 
و  اطلاعات  فناوری  نوین(،  انرژی های  گاز،  )نفت،  انرژی  پزشکی، 
پتروشیمی،  مواد،  معدن،  و  عمران  زیرساخت  سایبری،  ارتباطات، 
قطعات  زیرساخت های  لوازم خانگی،  و  و کشاورزی  غذایی  امنیت 

الکترونیک و داده های مکان محور است.

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش:

اجازه ورود بدون مجوز هیچ پرنده ای را به 
حریم هوایی کشور نمی دهیم

امیر سرتیپ علیرضا صباحی فرد با بیان اینکه پدافند هوایی 
ملی  قدرت  و  جایگاه  استحکام  در  ارزنده ای  و  نقش خطیر  ارتش 
ورود  اجازه  پدافندی  مواضع  و  سایت ها  گفت:  می کند،  ایفا  نظام 

بدون مجوز هیچ پرنده ای را به حریم هوایی کشورمان نمی دهند.
به گزارش روابط عمومی ارتش، امیر سرتیپ علیرضا صباحی 
فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش در ادامه بازدید از یگان های 
پل  شناسایی  اطلاعات  فرماندهی  سایت  از  کشور  شرق  پدافندی 
بازدید کرد و توان رزم  محمود و سایت راداری ولایت )تپه سبز( 

و همچنین آمادگی دفاعی این سایت ها را مورد ارزیابی قرار داد.
بازدیدها گفت: سایت اطلاعات شناسایی  این  وی در حاشیه 
از سایت های  )تپه سبز(  ولایت  راداری  نیز سایت  و  )پل محمود( 
بسیار  پوشش  و  که رصد  است  ارتش  هوایی  پدافند  توجه  درخور 

وسیعی در شرق کشور و کویر مرکزی ایران ایجاد می کنند.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش، با بیان اینکه پدافند هوایی 
ارتش نقش خطیر و ارزنده ای در استحکام جایگاه و قدرت ملی نظام 
بدون  ورود  اجازه  پدافندی  مواضع  و  سایت ها  گفت:  می کند،  ایفا 

مجوز هیچ پرنده ای را به حریم هوایی کشورمان نمی دهند.
وی افزود: شکار پهپاد پیشرفته RQ-۱7۰ آمریکایی بخشی از 

عملکرد کم نظیر این سایت ها بود.
صباحی فرد تصریح کرد: نیروی پدافند هوایی ارتش به عنوان 
آنقدر  کشورمان  دفاع  و  امنیت  تامین  در  اولویت دار  نیروی  یک 
اهمیت دارد که فرماندهی معظم کل قوا  طی سالیان اخیر بیش از 
6۰۰ کلام نورانی درباره نقش راهبردی، حساس و ارزشمند پدافند 
در  پدافند  برتر  و  والا  جایگاه  از  نشان  که  فرمودند  مطرح  هوایی 
باید  با توجه به فرمایشات داهیانه ایشان  عرصه بین المللی دارد و 

قدر این جایگاه حساس را بیشتر بدانیم.

قدردانی ایران از همدردی مصر و اردن
ایران از پیام همدردی مصر و اردن تشکر و قدردانی کرد.

محمد صادق فضلی، دستیار وزیر امور خارجه و مدیر کل غرب 
آسیا و شمال خاورمیانه وزارت امور خارجه ایران با اشاره به پیام 
همدردی مقامات اردن و مصر  با قربانیان اخیر سیل در ایران در 
و  مصری  برادران  همدردی  »  قدردان  نوشت:  خود  توییتر  صفحه 

اردنی خود هستیم.
ایران، مصر و اردن از تمدن های کهن منطقه هستند و ظرفیت 
همکاری بسیار بالایی دارند. روابط میان ملت ها ریشه تاریخی دارد؛ 
منطقه ای،  بازیگران  تمام  همکاری  گرو  در  اسلامی  امت  اعتلای 

گفت وگو و مهربانی میان آنان است.«

 تقدیر سفارت سوییس در ایران 
از همایون شجریان

افزایش  به  نسبت  امیدواری  ابراز  با  سوییس  سفارت 
همکاری های فرهنگی ایران و سوییس، از ارائه تقدیم نامه قدردانی 
به  شجریان  محمدرضا  و  او  خدمات  جهت  شجریان،  همایون  به 
عرصه فرهنگ و هنر خبر داد.سفارت سوییس در ایران در صفحه 
توییترش نوشت: افتخار استقبال از آقای همایون شجریان، هنرمند 
از  قدردانی  جهت  تقدیرنامه ای  دیدار،  این  در  داشتیم.  را  نامدار 
خدمت  و کمک برجسته  وی و پدرش به عرصه فرهنگ و هنر به 
ایشان اعطا شد.سفارت سوییس در ادامه نوشت: همچنین فرصتی 
با  فراهم شد.  فقید وی  پدر  استاد شجریان،  به  احترام  ادای  برای 

امید گسترش همکاری های فرهنگی متقابل بین سوییس و ایران!

علت فساد
ادامه از صفحه اول

اداري قرار بگیرد؛  اگر فردي در یک منصب  ایران  در جامعة 
خویشاوندان از او توقع دارند که درتصمیمات اداري، خویشاوندي 
این عمل  فرد، خلاف  ترجیح دهد و چنانچه  بر ضوابط موجود  را 
زاو نخواهد داشت  در چنین  ا  ارزیابي مثبتي  ایراني  کند، جامعة 
به  که  داشت  انتظار  عمومي  بخش  کارکنان  از  نمي توان  مواقعي 
سهولت براساس ضوابط رفتار نمایند و به علاوه استقرار یک نظام 

بوروکراتیک سالم در این جوامع غیرممکن به نظر مي رسد.
داشته  نیاز وجود  از حد  بیش  مقررات  و  قوانین  که  هنگامي 
باشد، شهروندان دچار وسوسة دور زدن آنها خواهند شد و از سوي 
دیگر، کارکنان فاسد نیز طوري رفتار خواهند نمو دکه ارباب رجوع 
بپذیرد که قوانین و مقررات موانعي هستند که روند انجام امور او 
را کند مي کند و در اینجاست که درنتیجة توافقات ضمني و سپس 
مي دهد.  رخ  اداري  فساد  رجوع،  ارباب  و  کارمندان  میان  آشکار 
تا حدي درتولیدو تکثیر فساد  قوانین و مقررات  کیفیت و کمیت 
اداري موثر است که یکي از صاحبنظران چنین مي گوید: من گمان 
به وجود  بتواند  قوانین و مقررات دولتي، فساد  نمي کنم که بدون 

بیاید.
شواهد حاکي از این واقعیتا ست که هرچه میزان تصدي گري 
دولت بیشتر باشد زمینه براي ظهور وشیوع فساد نیز مهیاتر خواهد 
شد. چنانکه گفته مي شود: عرصه هاي بروز فساد پابه پاي پیچیدگي 
دستگاه دولت که وظایف جدید نظارت و مدیریت را نیز به عهده 

گرفته است وسعت مي یابد.

رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه یارانه 
دارو به هیچ عنوان حذف نمی شود، گفت: الان یارانه دارو 
قرار  بیماران  اختیار  در  گذار  بیمه  از طریق شرکت های 
می گیرد؛ به هیچ عنوان ارز دارو حدف نمی شود و نه 
قانونگذار و نه دولت چنین سیاستی را ندارند و نخواهند 

داشت.
مجلس  سه شنبه  روز  جلسه  در  قالیباف  محمدباقر 
شورای اسلامی در جریان رسیدگی به گزارش کمیسیون 
بهداشت مجلس درباره بررسی عملکرد وزارت بهداشت، 
»طرح  اجرای  نحوه  در  پزشکی  آموزش  و  درمان 
اعضای  از  تعدادی  اظهارات  طرح  از  پس  دارویاری« 
طی  بهداشت  وزیر  همچنین  و  بهداشت  کمیسیون 
سخنانی با تاکید بر اینکه موضوع دارو موضوعی اساسی 
در کشور است، گفت: متاسفانه در حوزه دارو و یارانه ها 
یک غلط مصطلحی مطرح و همه جا گفته می شود که 
»حذف ارز ترجیحی«؛ درحالی که این غلط ترین حرف 

ممکن است که مطرح می شود.
وی تاکید کرد: در خصوص دارو و یارانه ها به هیچ 
در  و  شود  نمی  می شده، حذف  پرداخت  که  ارزی  عنوان 
طور  به  ها  یارانه  که  است  این  افتاده  که  اتفاقی  حقیقت 
مستقیم به خود افراد داده می شود. بنابراین الان یارانه دارو 
از طریق شرکت های بیمه گذار در اختیار بیماران قرار می 
گیرد. به هیچ عنوان ارز دارو حدف نمی شود و نه قانونگذار و 

نه دولت چنین سیاستی را ندارند و نخواهند داشت.
طرح  اجرای  ضمانت  اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس 
دارویاری منوط به هوشمند سازی است، خاطرنشان کرد: 

ندهد  رخ  دارویاری  طرح  اجرای  در  هوشمندسازی  اگر 
مطمئناً در آنجا هم مردم اذیت می شوند و هم افرادی که 
فاسد بودند و در ارزهای دارو منفعت می بردند، مجدداً در 

این جا به صورت ریالی منفعت خواهند برد.
الکترونیک  با تاکید بر لزوم تکمیل پرونده  قالیباف 
سلامت ایرانیان گفت: اهمیت پرونده الکترونیک سلامت 
ایران به اندازه اجرای طرح دارویاری مهم است و ما در 

مجلس پیگیر این موضوع خواهیم بود.
وی با اشاره به شرایط اجرای طرح دارویاری اظهار 
کرد: اگر کسی در کشور تحت پوشش بیمه ها قرار نگیرد 
امکان استفاده از طرح دارویاری را ندارد، بنابراین نباید 

هیچ ایرانی وجود داشته باشد که تحت پوشش بیمه های 
پایه نباشد. در این زمینه از وزارت بهداشت و دولت تشکر 
می کنم که از پنج میلیون و سیصد هزار نفری که تحت 
و  نود  و  میلیون  پنج  حدود  نداشتند  قرار  بیمه  پوشش 
غیرحضوری  صورت  به  ماه  خرداد  پایان  تا  نفر  هزار  دو 
بااین وجود پیش بینی  تحت پوشش بیمه قرار گرفتند. 
می شود که به جز این افراد حدود ۵ - 6 میلیون نفر دیگر 
این  برای  باید  که  نباشند  بیمه  پوشش  تحت  همچنان 
موضوع نیز واژه اندیشی کنیم چراکه این افراد نیز به هر 
حال باید تحت پوشش بیمه قرار بگیرند وگرنه با مشکل 

افرایش قیمت دارو مواجه خواهند شد.

طرح  اجرای  تجربه  اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس 
تحول سلامت تابلویی تمام مقابل چشمان ما است، تاکید 
از وزارت بهداشت به دلیل نقاط قوت طرح تحول  کرد: 
سلامت تشکر می کنیم اما این طرح نقاط ضعف بسیاری 
دارویاری  طرح  در  ها  ضعف  آن  چنانچه  که  داشت  نیز 

تکرار شود هزینه های اضافه از بیت المال می شود.
قالیباف همچنین با اشاره به مدت زمان انتقال پول 
دارویاری خاطرنشان  داروخانه ها در طرح  به  ها  بیمه  از 
از  تا پول  امروز حداقل ۵ - 6 ماه طول می کشد  کرد: 
و  برنامه  سازمان  شود؛  منتقل  ها  داروخانه  به  ها  بیمه 
بودجه و وزارت بهداشت توجه کنند که  نباید پول مربوط 
به بیمه دارو صرف هزینه های دیگری که در قانون نیز 
پیش بینی شده است شود، به تعبیری باید پول مربوط به 
دارو پول رنگی باشد یعنی پولی که بصورت ماهانه توسط 
سازمان برنامه و بودجه داده می شود، به صورت برخط به 
پرداخت  تاخیر  امروز در  تا مشکلی که  برود  داروخانه ها 

پول داروخانه ها وجود دارد، ایجاد نشود.
وی با تاکید بر لزوم وجود شفافیت در تخصیص ارز 
واردات دارو و مواد اولیه مورد نیاز شرکتهای تولید کننده 
دارو در کشور گفت: روزانه داروهایی اصلی و برخی مواد 
اولیه اصلی مورد نیاز را به صورت ارزی خریداری و وارد 
می کنیم و در اختیار شرکت های تولیدی می گذاریم؛ در 
این موضوع نظارت دقیق بر تخصیص ارز و تولید دارو از 
موضوعات بسیار مهم و جدی است که هم وزارتخانه و 
هم بانک مرکزی باید به آن توجه کنند تا مردم دیگر در 

حوزه سلامت در تامین دارو دچار مشکل نباشند.

وزیر امور خارجه کشورمان تاکید کرد: آمریکایی ها تصور نکنند با تحریم 
و فشار می توانند در میز مذاکره امتیاز بگیرند. آن ها باید زیاده خواهی را کنار 

بگذارد. ما برای رسیدن به توافق قوی، جدی هستیم.
اعطای جایزه  مراسم هفتمین دوره  عبداللهیان در حاشیه  امیر  حسین 
انسانی که در سالن همایش های صدا و سیما  حقوق بشر اسلامی و کرامت 
برگزار شد در جمع خبرنگاران، گفت: مایلم در جمع شما و در رابطه با آنچه 
بین ما و آقای بوررل و طرف آمریکایی در موضوع مذاکرات جهت لغو تحریم ها 

رخ داد اشاره کنم.
به یاد دارید که در هفته های گذشته در حالی که ما برای مرحله جدیدی 
از مذاکرات آماده می شدیم، به یکباره طرف آمریکایی با هدف امتیاز گرفتن 
در میز مذاکره طرح قطعنامه ای را در آژانس بین المللی انرژی اتمی مطرح 
کرد و قطعنامه ای را روی میز گذاشت و ما متعجب شدیم از اینکه در حالیکه 
در همان زمان و به کرات در این ایام از طرف بایدن دائما پیام هایی با واسطه 
توافق جدی  به  بازگشت  در  و  دارد  نیت  آمریکا حسن  که  دریافت می کنیم 

است. ماپاسخ قاطع خود را به طرف آمریکایی دادیم.
وی افزود: اخیرا نیز جوزپ بورل هماهنگ کننده اتحادیه اروپا ابتکاری را 
ارائه داد و متنی را برای همه طرف ها، ایران و ۴ به اضافه یک و آمریکا ارسال 
کرد و ما در پایتخت ها درحال بررسی این متن و توافق برای جمع شدن دور 

میز مذاکره هستیم، اما روز دوشنبه شاهد صدور قطعنامه جدیدی از سوی 
که  بی اثر  تحریم های  جنون  این  و  منطقی  غیر  اقدامات  این  بودیم.  آمریکا 
بایدن، بلینکن و راب مالی هم به آن اشاره کردند و حتی خود بورل در متن 

اخیر به آن اشاره داشته، هیچ تاثیری ندارد.
امیرعبداللهیان ادامه داد: من مایلم اشاره کنم که در پاسخ به این اقدام 
بر  گذشته  از شب  جدید  نسل  سانتریفیوژ  صد ها  گازدهی  به  نسبت  آمریکا 
اساس تصمیمی که گرفته شد اقدام کردیم. آمریکایی ها تصور نکنند با این 
اقدامات در میز مذاکره می توانند امتیاز بگیرند و زیاده خواهی را کنار بگذارد، 
ما اهل منطق و مذاکره هستیم و برای رسیدن به توافق قوی، جدی هستیم، 
بسته  هرگز دست  بدهد  ادامه  را  مسیر  این  بخواهد  آمریکایی  اگر طرف  اما 

نخواهیم بود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود ادامه داد: رهبران عراق از شایستگی 
و درایت لازم برای حل مشکلی که در داخل عراق به وجود آمده برخوردار 
در  قرمز  عراق خط  داخل  درگیری  هرگونه  که  باشید  داشته  توجه  هستند. 
این کشور است. نقش مرجعیت و درایت و انسجام رهبران سیاسی مهم ترین 

عوامل برون رفت از مشکلات داخلی عراق است.
وی با اشاره به حکم غیر عادلانه حمید نوری که در دادگاه سوئد صادر 
شده هم گفت: در آخرین تماس تلفنی با وزیر خارجه سوئد گفتم که نباید 

شما بر مبنای ادعا های بی اساس یک گروهک تروریستی فسیل شده به نام 
گروهک منافقین در کشورتان اقدام کنید و این مایه شرمساری غرب و سوئد 
باید باشد که مبنای ادعاهایش یک جریان تروریستی است که ۱7 هزار تن 
از شهروندان ما را ترور کردند. ما در مسیر حقوقی و سیاسی به پیگیری های 
جدی خودمان برای احقاق حق این شهروند ایرانی و سایر اتباع و شهروندان 

که در زندان های آمریکا و سایر زندان ها هستند، ادامه خواهیم داد.

سخنگوی دولت گفت: هیئت وزیران برای تعیین تکلیف افزایش حقوق 
بازنشستگان، اختیارات خود را به هیئت امنای صندوق بازنشستگی سازمان 

تأمین اجتماعی تفویض کرد.
علی بهادری جهرمی، روز سه شنبه در نشست خبری اظهار داشت: پس 
از دستور آقای رئیسی برای پیگیری بهبود وضعیت معیشتی بازنشستگان و 
برگزاری نشست های معاون اول با نمایندگان آنها، هیئت دولت برای تعیین 
تکلیف افزایش حقوق بازنشستگان، اختیارات خود را به هیئت امنای صندوق 

بازنشستگی سازمان تأمین اجتماعی تفویض کرد.
اجرایی،  اخیر گفت: وظیفه مسئولان  سخنگوی دولت درباره سیل های 
حضور در میدان بحران ها و مدیریت مشکلات مردم و کمک به کاهش آن ها 
است، نه اینکه مانند برخی از ادوار، دولت فقط تماشاگر گرفتاری های مردم یا 

مشغول مدیریت مجازی باشد.
آثار  تقویت  عوامل  اصلی ترین  از  یکی  کرد:  تصریح  جهرمی  بهادری 

رودخانه ها  مسیر  در  مجاز  غیر  سازهای  و  ساخت  اخیر،  سیل های  تخریبی 
بود. تخریب این ساخت و سازها باید به یک مطالبه عمومی تبدیل و به صورت 

مستمر و نه مقطعی با آن برخورد شود.
این  اجرای  برای  گفت:  جمعیت  جوانی  قانون  درباره  دولت  سخنگوی 
قانون، از ابتدای امسال تاکنون تعداد ۲۱7 هزار فقره وام فرزندآوری به مبلغ 
قرض الحسنه  وام  فقره  هزار  از ۳۲۰  بیش  و  ریال  میلیارد  هزار   ۸6 از  بیش 

ازدواج به مبلغ ۴۴۰ هزار میلیارد ریال به متقاضیان پرداخت شده است.
بهادری جهرمی تصریح کرد: بیش از ۲۳۰ هزار خودرو نیز در طرح های 
فروش خودروسازان به طرح جوانی جمعیت تخصیص داده شده که نزدیک به 

۱۰۰ هزار نفر تکمیل وجه داشتند و ثبت نام آنها نهایی شده است.
سخنگوی دولت درباره پرداخت وام  ها، اظهار داشت: در سه ماه نخست 
امسال، بیش از یک میلیون فقره تسهیلات خُرد بدون ضامن به مبلغ ۴۱۴ 

هزار میلیارد ریال پرداخت شده است.

بهادری جهرمی درباره تعیین تکلیف اموال تملیکی گفت: کار جهادی و 
حرکت جهشی وزارت اقتصاد برای ساماندهی گمرکات کشور و انبارهای اموال 
تملیکی، با روند پر شتاب در حال حرکت است. در ۱۱ ماهه نخست دولت 
سیزدهم، حدود ۸۵۰۰ میلیارد تومان کالا در انبارها و بنادر، تعیین تکلیف 

شده که رشد ۱۳7 درصدی نسبت به دوره مشابه سال گذشته داشته است.
سخنگوی دولت در پاسخ به این پرسش که آیا رئیس جمهور در نشست 
عمومی سازمان ملل حضور خواهد یافت یا خیر، اظهار داشت: برنامه ریزی های 

مقدماتی برای این سفر صورت گرفته است.
سخنگوی دولت تصریح کرد: بر اساس آمارهای گمرک، در ۴ ماه نخست 
امسال، ارزش صادرات به چین رشد ۲7 درصدی نسبت به مدت مشابه سال 
و  درصد   ۴۳ چین  و  ایران  خارجی  تجارت  حجم   ۱۴۰۰ سال  در  گذشته، 
محصولات  صادرات  گذشته،  سال  و  رشد  درصد   ۵۸ نیز  چین  به  صادرات 

کشاورزی به چین نیز رشد ۴۵ درصدی داشته است.

سخنگوی سازمان انرژی اتمی ایران، جزئیات بیشتری از تزریق گاز به 
صد ها ماشین سانتریفیوژ اعلام کرد.

لغو  برای  راهبردی  اقدام  قانون  اساس  بر  افزود:  کمالوندی  بهروز  آقای 
اتمی  انرژی  سازمان  برای  تکالیفی  ایران  ملت  منافع  از  صیانت  و  تحریم ها 
مشخص شده که یکی از این موارد راه اندازی هزار دستگاه ماشین IR6 است.

وی گفت: این ماشین ها از انواع ماشین های پیشرفته است که تا دیروز 
۵۰۰ مورد راه اندازی کرده بودیم و مدت ها کار می کردند و ۵۰۰ مورد دیگر 
نیز نصب شده بود و عملًا از دیروز دستور تزریق گاز داده شد که فرآیندی 

دارد و چند روز طول می کشد به آن مرحله برسد.
از  که  کار  این  شروع  با  واقع  در  افزود:  اتمی  انرژی  سازمان  سخنگوی 
دیشب آغاز شد، می توانیم بگوییم هزار ماشین IR6 ما در راستای آن قانون 

دارد کار می کند.
آقای کمالوندی گفت: البته ماشین های IR۱ هم داریم که فرآیند تزریق گاز 
از دیروز آغاز شد و حداقل دو آبشار داریم که گاز تزریق شده و هدف این است که 

به کف ۱۹۰ هزار سو میزان غنی سازی برسیم که مورد نیاز کشور است.
در  هم  متعددی  اقدامات  افزود:  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  سخنگوی 

گذشته انجام شده است که به تدریج اطلاع رسانی می کنیم.
انجام شده  آژانس  با  این زمینه هماهنگی های لازم  البته در  وی گفت: 
است و نصب این ها را اطلاع داده بودیم و در این مرحله باید اقدامات بعدی را 
اطلاع رسانی می کردیم که این کار انجام شده است و چند روز آینده آژانس 

معمولاً بر اساس رویه خودش گزارشی می دهد که این کار نهایی شده است.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه هم اکنون ظرفیت اورانیوم غنی 
شده ۲۰ درصد چقدر است افزود: اکنون ماشین های متعددی داریم که این 
تولید را انجام می دهند و آنچه که قانون از ما خواسته بود ۱۲۰ کیلوگرم در 
سال است و ما الان می توانیم بگوییم بیش از ۴7۰ کیلوگرم ۲۰ درصد تولید 
کرده ایم که معادل ۴ سال تولیدی و حداقلی است که قانون برای ما مشخص 

کرده است.
آقای کمالوندی گفت: البته ما مواد 6۰ درصد هم تولید کردیم و بخشی 

از این ها برای تولید رادیو دارو استفاده شده که آژانس هم مطلع است.
گروسی: از ایران می خواهم اطلاعات کامل در اختیار آژانس قرار 

دهد
مدیر کل آژانس بین المللی اتمی در کنفرانس بازنگری معاهده منع اشاعه 
سلاح های هسته ای )ان پی تی( سازمان ملل گفت: اگر می خواهیم تضمین های 
معتبری ارائه دهیم که برنامه هسته ای رو به رشد ایران منحصراً برای اهداف 
به  بازرسان  دسترسی  از  اطمینان  و  همکاری  زمینه  باید  باشد،  صلح آمیز 
ایران  مسئولان  از  افزود:  گروسی  کنیم.رافائل  فراهم  را  هسته ای  برنامه های 

می خواهم اطلاعات کاملی را در اختیار آژانس قرار دهند.
برنامه  آمیز  صلح  ماهیت  آزمایی  راستی  در  پیشرفت  عدم  گفت:  وی 

هسته ای ایران پیامد هایی بر چشم انداز امنیت منطقه خواهد داشت.
معاهده  این  به  دوباره  باید  جهان  کشور های  اینکه  به  اشاره  با  گروسی 
)ان پی تی( پایبندی خود را اعلان کنند و از کشور های جهان خواست دور 
هم جمع شوند و دوباره به اصول ان پی تی در ترویج همکاری برای استفاده 

صلح آمیز از انرژی هسته ای متعهد شوند.
مدیر کل آژانس بین المللی اتمی در جمع ۱۸۰ کشور حاضر در نشست 
نمی توانیم  زرادخانه ها  ساختن  و  بیشتر  هسته ای  سلاح های  با  گفت:  دیروز 

دنیای امن تری داشته باشیم.
وی در سخنرانی ۱۰ دقیقه ای خود در مورد تهدیدات جهانی علیه امنیت 
بین المللی و نقش انرژی هسته ای در تامین سوخت و حفظ محیط زیست و 

همچنین تهدیدات انرژی هسته ای در جنگ اوکراین صحبت کرد.
سلاح های  گسترش  از  جلوگیری  تضمین  ان پی تی  از  هدف  گفت:  وی 

هسته ای است و همه کشور ها باید به طور مساوی به آن احترام بگذارند.
با اشاره به عدم اشاعه تسلیحات اتمی و روابط بین دولت ها و  گروسی 
آژانس گفت: کسانی که واقعاً طرفدار امنیت هستند، هرگز از ارتباط خود با 

آژانس به عنوان یک مهره در بازی های سیاسی استفاده نمی کنند.
و  باشند  داشته  آژانس  با  همکاری خوبی  همه کشور ها خواست  از  وی 

بتوانند ماموران این آژانس را کمک کنند.

آلمان: اظهارات اخیر تهران عمیقا نگران کننده هستند
وزیر امور خارجه آلمان در یک سخنرانی در مجمع عمومی سازمان ملل 
با مطرح کردن ادعا هایی علیه برنامه هسته ای ایران، بر احیای توافق هسته ای 

تاکید کرد.
وزیر  برِبوک،  آنالنا  نوشت:  آلمان  خارجه  امور  وزارت  وبگاه 
دهمین  طی  ملل،  سازمان  عمومی  مجمع  در  کشور  این  خارجه  امور 
در  نیویورک  در  هسته ای  اشاعه  عدم  پیمان  بازبینی  کنفرانس 
مدعی  و  پرداخت  ایران  هسته ای  مسئله  به  سخنرانی اش  از  بخشی 
هسته ای اش  فعالیت های  از  بسیاری  برای  توجیهی  هیچ  ایران  شد: 
تا  که  ندارد  نیازی  غیرهسته ای  کشور  هیچ  مثال،  طور  به  ندارد. 
اخیر  اظهارات  دهد.  انجام  نیوم  اورا غنی سازی  درصد   6۰ سطح 

هستند. نگران کننده  عمیقا  تهران 
او با درخواست از ایران برای پذیرفتن بسته پیشنهادی اتحادیه اروپا برای 
احیای توافق هسته ای، گفت: توافق منصفانه ای روی میز است. تا وقتی فرصت 

هست باید از آن استفاده کنیم.
ادعای بربوک در حالی مطرح می شود که محمد اسلامی، رییس سازمان 
انرژی اتمی ایران اخیرا در واکنش به اظهارات اخیر رافائل گروسی مدیر کل 
آژانس بین المللی انرژی اتمی مبنی بر اینکه »کشوری که اهداف نظامی ندارد، 
غنی سازی 6۰ درصد نمی کند«، اظهار کرد: در غنی سازی 6۰ درصد اهداف 
جمهوری اسلامی ایران مکتوب است و ما با نظارت خود آژانس غنی سازی 

6۰ را آغاز کردیم.
مطابق  برنامه های مان  و  اهداف  پیشبرد  برای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
پادمان عمل می کنیم، خاطر نشان کرد: در گذشته همه این رآکتور ها حتی 
رآکتور های تحقیقاتی غنی سازی ۹۰ درصد داشتند؛ اگر که آن ها باطل بوده، 

بقیه اش هم باطل است.
رئیس سازمان انرژی اتمی تاکید کرد: هر کشوری برنامه های خودش 
را دارد، ولی چارچوب و ضوابط آژانس بین المللی انرژی اتمی بر آن حاکم 

است.

قالیباف:یارانهداروبههیچعنوانحذفنمیشود

امیرعبداللهیان:دائماازطرفبایدنپیامهاییباواسطهدریافتمیکنیم

بهادری جهرمی در نشست خبری عنوان کرد؛

تصمیمدولتدربارهافزایشحقوقبازنشستگان

جزئیاتبیشترازتزریقگازبهصدهاماشینسانتریفیوژ

خبر2روزنامه اخبار صنعت   چهارشنبه 12 مرداد 1401     شماره  1944 اخبار

مخبر خبر داد:

برنامه ریزی 
دولت برای 
معکوس کردن 
مهاجرت 

گفت:  جمهور  رئیس   اول  معاون  
کردن  معکوس  برای  دولت  برنامه ریزی 
سواحل  در  مولد  شهرهای  ایجاد  مهاجرت، 
جنوب است و با این شیوه تمرکز جمعیت در 
شهرهای بزرگ کاهش می یابد و مردم انتخاب 
نقاط  در  زندگی  و  کار  برای  بهتری  و شرایط 
غیرشهری خواهند داشت.»محمد مخبر« عصر 
»ایجاد  ملی  کلان  طرح  نشست  در  سه شنبه 
ایجاد  جنوب«   سواحل  در  جدید  شهرهای 
ارزشمند  و  مهم  موضوعی  را  مولد  شهرهای 
توصیف کرد و گفت: با ایجاد شهرهای جدید 
تولید،  افزایش  زندگی،  کیفیت  بهبود  شاهد 

اشتغال و امنیت غذایی مردم خواهیم بود.
محدودیت  به  جمهور  رییس   معاون اول 

و  اشاره  جدید  شهرهای  ایجاد  برای  منابع 
با  و  مردم  به  اتکاء  با  برنامه  کرد:  تصریح 
این روش دو  با  آنها اجرا می شود و  مشارکت 
نیز  جامعه  رضایتمندی  و  خواهد شد  چندان 
اجرای  هدف گذاری  یافت.مخبر  خواهد  ارتقاء 
معکوس  برای  سازی  زمینه  را  ها  طرح  این 
به شهر عنوان  از روستا  کردن روند مهاجرت 
کرد و افزود: با اجرای این طرح شرایطی ایجاد 
می شود که تمرکز جمعیت در شهرهای بزرگ 
کاهش یافته و مردم انتخاب و شرایط بهتری 
برای کار و زندگی در نقاط غیرشهری داشته 
ضرورت  بر  رئیس جمهور  باشند.معاون اول 
توجه به اقتصاد دریا محور تاکید کرد و گفت: 
تاکنون از اقتصاد دریامحور غفلت شده است. 

ما ۲7۰۰ کیلومتر به دریا دسترسی داریم اما 
تاکنون برنامه های جامعی برای بهره برداری از 
این مزیت بزرگ برای توسعه و پیشرفت انجام 
نشده بود، با توجه به این ظرفیت گسترده در 
شمال و جنوب کشور، می توانیم اقتصاد مبتنی 
بر دریا را به میزان قابل توجهی افزایش دهیم. 
بر همین اساس ایجاد شهرهای جدید باید در 
کنار دریا صورت پذیرد، مبنای این برنامه هم 

سند آمایش سرزمین کشور خواهد بود.
کشاورزی  جهاد  وزیر  جلسه  این  در 
گزارشی از برنامه های تدوین شده برای اجرای 
با  جدید  شهرهای  »ایجاد  ملی  کلان  طرح 
محوریت کشاورزی و صنایع وابسته« ارائه کرد 
و گفت: ایجاد زنجیره ارزش حول محصولات 

کشاورزی، دام و آبزی پروری الگوی اصلی در 
سواحل  از  نقطه   ۹ تاکنون  و  بوده  طرح  این 
شناسایی  منظور  این  برای  کشور  جنوبی 
مطالعات  از  گزارشی  است.وی همچنین  شده 
پیشنهادی  موقعیت های  و  جدید  شهرهای 
به  متصل  استان  چهار  در  طرح  اجرای  برای 
تشریح  به  و  کرد  ارائه  کشور  جنوب  در  دریا 
مزایای هر یک از شهرها، مجریان پیشنهادی 

و نحوه تامین مالی پرداخت.
در این جلسه پس از بحث و بررسی مقرر 
با  طرح  این  اجرای  برای  جامع  برنامه ای  شد 
و  مالی  ابعاد  و  جوانب  تمام  درنظرگرفتن 
اجرایی و براساس سند آمایش سرزمین کشور 
تدوین و برای تایید نهایی به دولت ارائه شود.


